
ANONYMIZOVANÁ VERZE

ZÁ P I S
z 7. veřejného Zasedání zastupitelstva města Osek, které se konalo

dne 11.10.2021 od 17:00 hodin

P ř í tomni: Michaela  Formánková

Miloš  Fuchs,  DiS.

Ing.  J i ř í  Hl inka

Jan Charvát

Mgr.  Mart in  Charvát

Ing.  J i ř í  Král

Ing.  Josef  K řemen

Ing.  Hana K řemenová

Mgr.  J iř í  Linda

Ing.  J i ř í  Macháček

Vilém Macháček

Josef  Müller

Bc.  Bohumil  Nohej l

Ing.  Lenka Ř íhová

Jiř í  Sirotek

Mgr.  Jan Sklepník

Michal  Šimánek

Michal  Zenk

Omluveni : Mgr.  Luboš Čapek

MUDr.  El iška Humlová

Jiř í  Kučera

Nep ř í tomni:

Hosté:

P ředsedaj íc í : Ing.  J i ř í  Macháček

Ověřovatelé: Miloš  Fuchs,  DiS.

Vilém Macháček

Návrhová komise: Mgr.  J iř í  Linda

Michal  Zenk

Číslo

bodu

Bod

Komentář

1. Zahájení 7. Zastupitelstva města

Jednání  Zastupitelstva města Osek zahájil  starosta Ing.  Jiří  Macháček  v  17:00  hod.  Přivítal

přítomné členy zastupitelstva a konstatoval, že zasedání Zastupitelstva města Osek bylo řádně

svoláno a je usnášeníschopné. Dále předložil program jednání a informoval členy zastupitelstva i

přítomnou  veřejnost  o  nutnosti  dodržování  vládních  nařízení,  týkající  se  nošení  ochrany



dýchacích cest,  použití  dezinfekce na ruce a dodržování 2 metrových rozestupů,  pokud je to

možné. Z průběhu zasedání je pořizován zvukový záznam.

Konstatuji,  že  je  přítomno  17  členů  ZM,  tudíž  nadpoloviční  většina  a  zastupitelstvo  je

usnášeníschopné.

Omluveni jsou  Jiří Kučera, Mgr. Luboš Čapek, Mgr. Eliška Humlová

2. ZM/86/2021 Volba návrhové komise a určení ověřovatelů zápisu a zapisovatelky

Zastupitelstvo města schvaluje

návrhovou komisi ve složení: Mgr.  Jiří Linda,  Michal Zenk

ověřovatele zápisu ve složení: Miloš Fusch, Vilém Macháček

Jako zapisovatelku: Helena Řezáčová, DiS.

Ing. Macháček - Přednesl bod programu

Hlasování

Pro: 17 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0

Usnesení: Přijato

Jmenovité hlasování

Návrh 1

Ing. Josef Křemen - Pro, Ing. Hana Křemenová - Pro, Mgr. Martin Charvát - Pro, Jan Charvát - Pro, Jiří

Kučera - Nepřítomen, Ing. Jiří  Hlinka - Pro, Miloš Fuchs, DiS. - Pro, Vilém Macháček - Pro, Ing. Jiří

Macháček - Pro, Michal Šimánek - Nepřítomen, MUDr. Eliška Humlová - Nepřítomen, Ing. Jiří Král - Pro,

Mgr. Jiří Linda - Pro, Michal Zenk - Pro, Mgr. Luboš Čapek - Nepřítomen, Michaela Formánková - Pro,

Josef Müller - Pro, Jiří Sirotek - Pro, Mgr. Jan Sklepník - Pro, Ing. Lenka Říhová - Pro, Bc. Bohumil Nohejl

- Pro

3. ZM/87/2021 Schválení programu 7 .Zastupitelstva města Osek

Zastupitelstvo města schvaluje

program jednání 7. Zastupitelstva města Osek:

1. Zahájení 7. Zastupitelstva města - Starosta

2. Volba návrhové komise a určení ověřovatelů zápisu a zapisovatelky - Bc. Jana Krtková

3. Schválení programu 7 .Zastupitelstva města Osek - Bc. Jana Krtková

4. Žádost o dotaci na ,,Zázemí pro městské sportoviště" - Ing. Roman Lafek

5. Diskuze - Starosta

6. Závěr - Starosta

Ing. Macháček - Přednesl bod programu.

Hlasování

Pro: 17 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0

Usnesení: Přijato

Jmenovité hlasování

Návrh 1

Ing. Josef Křemen - Pro, Ing. Hana Křemenová - Pro, Mgr. Martin Charvát - Pro, Jan Charvát - Pro, Jiří

Kučera - Nepřítomen, Ing. Jiří  Hlinka - Pro, Miloš Fuchs, DiS. - Pro, Vilém Macháček - Pro, Ing. Jiří

Macháček - Pro, Michal Šimánek - Nepřítomen, MUDr. Eliška Humlová - Nepřítomen, Ing. Jiří Král - Pro,



Mgr. Jiří Linda - Pro, Michal Zenk - Pro, Mgr. Luboš Čapek - Nepřítomen, Michaela Formánková - Pro,

Josef Müller - Pro, Jiří Sirotek - Pro, Mgr. Jan Sklepník - Pro, Ing. Lenka Říhová - Pro, Bc. Bohumil Nohejl

- Pro

4. ZM/88/2021 Žádost o dotaci na ,,Zázemí pro městské sportoviště"

Zastupitelstvo města bere na vědomí

informaci od Národní sportovní agentury.

Ing. Macháček - Přednesl bod programu.

Ing. Křemen - Platíme si firmu/člověka, která nám dotaci zpracovává a on nám není schopen říct, že nejsme

oprávněná osoba.

Ing.  Macháček -  Žádost  byla  odeslána 18.8.  a  den po zastupitelstvu jsme obdrželi  odpověď,  že  nejsme

oprávněná osoba.

Fuchs, DiS - Pan ░░  na zastupitelstvu 22.9.2021 vše vysvětlil. Kdyby jste se sešli, tu informaci by jste

dostali.

Mgr. Sklepník - Vedení města vědělo až 16.9.2021? Jste mohli poslat tuto informaci.

Ing. Macháček - Kdyby jste tu byli na ZM, tu informaci by jste dostali.

Mgr. Sklepník - Psal jsem panu ░░░░ ░ , teď nevím přesně kdy to bylo a do pěti minut mi odpověděl.

Ing. Macháček - Mohl by jsi zde prosím ukázat? Psal jsem mu také a do dneška jsem odpověď nedostal.

Ing. Křemenová - Mohli by jsme vidět email, na který pan ░░░░ odpovídal?

Mgr. Sklepník - Já jsem mu psal email dne 17. září v 10:19 a ten samý den mi odpovídal v 10:31.

Ing. Macháček - Bohužel nevím co se dělo v NSA, ale do té body nikdo nereagoval.

Ing. Křemenová - Je to zásadní průšvih, že jsem nepodali dotaci, zkazilo nám to podání dotace. Kdy budeme

podávat další přihlášku?

Ing. Macháček - Budeme podávat novou někdy na začátku roku.

Mgr. Sklepník - Mně vyplynulo z našeho rozhovoru s NSA: V současnosti provozuje FrýTajm, ne Baník, ne

město Osek, není problém smlouva, ta by mohla být uzavřena na 10 let do dostavění. Já jsem měl za to, po

min. jednání, projektový manažer nedoporučuje z důvodů, že nesplňujeme body. Já jsem si dal tu práci a

spočítal jsem si 70 bodů, s tím že bylo min. 80 bodů pro podání v dotace. Prostě nevím.

Ing. Macháček - Bohužel jsme neposlali, pojďme dál. Nyní čekáme na nové dotační výzvy.

Ing. Křemenová - My jsme si všimli, že v podkladech pro RM firma, kterou si platíme jako poradenskou pro

podání  dotačních titulů  uvedla,  že podklady pro RM byly vytvořeny z podkladů,  které dostali  a  neměli

všechno.  Teď  mě  zajímá jestli  měli  k  nahlédnutí  smlouvy mezi  Městem Osek a  Frýtajmem, FrýTajm a

Baníkem jestli měli k dispozici, abych jim tady neškodila.

Ing. Macháček - Co jsme měli jsme zaslali agentuře.

Ing. Křemenová - Tohle je tedy co? To vám doporučili,  nebo jste to vymysleli  sami tenhle dodatek, co

předložil pan Čapek.

Ing. Macháček - Vychází z původní smlouvy z roku 2018.

Ing. Křemenová - Smlouvu nemám tady teďka, kolegové předložili tohle. Minule tu zaznělo něco, že 3 roky

po sobě podepisujeme to samé. Co bylo impulzem.

Ing.  Macháček  -  Při  jednání  na  ZM  jsem  pověřil  Ing.  Hlinku,  aby  novelizoval  smlouvy  FrýTajmu.

Od 1.12.2020 už můžeme pronajmout  3  osobám. Smlouva byla  uzavřena,  aby TJ Baník mohl  využívat

sportoviště.

Ing.  Křemenová  -  Pořád  není  odpověď  na  mojí  otázku.  Proč  jste  do  toho  šáhli?  Proč  jste  stávající

dokument nepředložili agentuře? Nešlo to řeknu jako podklad pro dotaci a v nejhorším by se vrátilo z NSA,

že nesplňujeme, tím že je to přes FrýTajm základní podmínku.

Ing. Macháček - My jsme zaslali a vrátilo se, že nesplňujeme.

Ing. Křemenová - Vy jste nepodali.

Ing. Macháček - Dobře, ale my jsme nepodali z důvodů toho, že odpověď zněla, že nesplňujeme podmínky.

Ing. Křemenová - Záleží co jste poslali. Pan Sklepník říkal, že jim taky posílal něco a odpověděl mu ano.

Ing. Macháček - Přesně jsem popsal, jaká je tady situace.



Ing. Křemenová - Z důvodů nepochopení jsme v podstatě přišli o dotaci.

Ing. Macháček - Přednesl emailovou komunikaci.

Mgr. Sklepník - Já tomu asi rozumím, to je přesně nepochopení. Ty jsi popsal stávající stav a on ti odpověděl,

že ne. Já jsem v závěru svého emailu položil otázku: Co by jsme měli udělat, aby jsme se oprávněnými

žadateli stali, bylo mi odpovězeno, aby jsme uzavřeli smlouvu.

Ing. Macháček - Proč jsi mi tuto informaci neposlal?

Ing. Sklepník - Poslal jsem to támdle radním. My budeme dělat práci za vás, já jsem podal jako občan. Vy

píšete jako úřad, tak dostanete oficiální odpověď. Dostali jsme informaci, že oprávněnými žadateli nejsme.

Dál jsme neřešili. Nelíbí se mi, že jsme obvinovaný, že zázemí nechceme. Je to nefér, není to pravda.

Ing.  Macháček  -  Kdyby  jsi  mi  to  poslala  mohli  jsme  to  stihnout  poslat.  Já  tuhle  informaci  nemám,

dozvídám od tebe, od nikoho jiného jí nemám.

Ing. Říhová - To je váš problém, že nemáte informace.

Ing. Křemenová - Mně připadá, že jste to zase vzdali pět minut před cílovou čarou. Podat jste měli, agentura

to stejně vyfakturuje. Podalo nebo nepodalo, je to jedno. Většina firem co se zabývá zpracováním podání

dotace pro podnikatele mají  ve smlouvě,  že dostanou zaplaceno až při  zisku dotace.  Tady pro město to

neplatí.  Park Obránců  míru nás stál  několik desítek tisíc.  Byl k ničemu, protože jsme nesplnili  základní

podmínku. Teď budeme znovu platit a nic jsme nepodali. Kdyby nám tu na stole přišlo, nejste oprávnění

žadatelé udělali jste to na prd. Měl žádat Frýtajm nebo Baník nebo máte smlouvy špatně.

Ing. Macháček - My nebudeme platit.

Ing. Křemenová - Já jsem smlouvu četla. Budeme platit až do výše 2mil.

Ing. Křemen - Jsem se chtěl  ohradit.  V okamžiku RM schvalovala program pro toto zastupitelstvo jsem

výslovně řekl, že v tomto termínu nebudeme. Při radě bylo přítomno 3 z 5 členů.

Ing.  Říhová  -  Ve smlouvě  jsou  chyby,  co  mě  zaujalo  nejvíc,  je  tam datum 30.  března.  To jste  Baníku

rozhodně dát nemohli. Pokus o podvod jako prase.

Mgr. Sklepník - Úplně jasné stanovisko, my chceme kabiny, chceme dotaci, ale chceme dotaci legální cestou.

Myslím si, že je nefér říkat, že opozice zázemí pro sportovce nechce. Jednání bylo bezpředmětné, dostali

jsme špatné informace ještě před jednáním. Teď pojďme dát věci do pořádku. Dodatky nyní neměnit, s tím

nesouhlasím.  Nechat  vše  tak jak bylo.  Nevím jak bude vypadat  vypsaná další  dotační  výzva,  aby jsme

nezměnili smlouvy a nebylo špatně. Byla podstrčena informace, že to bylo narychlo. Dotace avizována před

prázdninami byla vyhlášena 13. srpna ukončena to je měsíc a půl času. Jsem za nedělat nějaké kroky, když

budeme splňovat, šli do toho, když nebudeme, nejít do toho.

Mgr. Linda - 15.09.2021 bylo ZM kde jsme se dohodli, že znovu projednáme. 22.9.2021 jsme se sešli v 8

lidech. Toto jsme měli projednávat tehdy. Mrzí mě to.

Mgr. Sklepník - Dne 22.09.2021 jsme měli informace, že nejsme oprávnění žadatelé. Tak o čem jste se chtěli

bavit.

Mgr. Linda - Ty jsi nám teď řekl informaci, že jsme byli.

Mgr. Sklepník - Měl jsem neoficiální informaci jako občan, vy jste měli podat oficiální informaci.

Mgr. Linda - Teď si říkal, že kdyby jsme to nějak udělali, mohli jsme podat. Kdybys nám tu informaci sdělil

22.9.2021, mohli jsme něco udělat a dotaci podat.

Fuchs, Dis - Nesouhlasíme na ZM jsme dostali přesné informace. Kdo dokument vyrobil a na čí popud?

Nechci, aby se do nás druhá strana navážela, že jsme podvodníci.

Mgr. Charvát - Opustíme toto téma.

Ing. Král - Už s tím nic neuděláme, je po datumu podání přihlášky. Řešit co dál, zkusíme znovu a lépe.

Příchod p. Šimánek v 17:28. počet přítomných zastupitelů 18.

Mgr. Sklepník - Prosím vás, my jsme rozumní, nechceme aby se to obrátilo proti nám. 

Ing. Hlinka - Tlak na nás, tlak na Vás, tlak veřejnosti na zastupitele, aby jsme nebyli změkčilí a do dotace

šli. 

Mgr. Charvát - Od toho tady jsme, aby jsme na to přišli, co je protiprávní. Přišli jsme na to jako správní

hospodáři a město nejednalo protiprávně.

Mgr. Linda - Jako běžný občan neví do čeho se zastupitel může pustit a nebo nemůže pustit. Neřeší podvod,

on řeší to, že jsme se dohodli 15.9.2021, že se sejdeme znovu 22.9.2021 a zkusíme podat a vy jste tu nebyli.



Pro něho znamenalo, že o to nemáte zájem.

Mgr. Sklepník - Místo, aby jsi mu to vyvrátil, tak si mu to na FB laikoval. Popouzel jsi ho proti nám.

Mgr. Charvát - Bylo bezpředmětné ZM. Omluvili jsme se.

Mgr. Sklepník - My jsme vám 15.9.2021 stáhneme z programu ZM, slíbili jsme že se za týden sejdeme.

Pokavaď zjistíte, že ano sejdeme a odhlasujeme.

Ing. Macháček - Dle zákona jsem musel svolat.

Ing. Říhová - Kdo chyběl od vás, měli jste se dostavit v koalici a odhlasovali si to. Já byla nemocná.

Mgr. Charvát - Měli jste se sejít vás 11 v koalici a odhlasovat si to.

Ing.  Křemenová -  Na ZM nebyla  smlouva předložena,  nemohli  jsme jí  posoudit,  opět  jsme nedostali  k

dispozici. Kdo nám to poradil, jestli firma, kterou si platíme, tak tohle chce někoho dostat do kriminálu.

Hlasování

Pro: 18 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0

Usnesení: Přijato

5. ZM/89/2021 Doplnění zápisu z ZM/66/2021

Zastupitelstvo města žádá

doplnit zápis z ZM 15.9.2021 o doslovné vyjádření neznáme ženy.

Ing. Křemen - Požaduji doplnit do zápisu 5.ZM ze dne 15.09.2021 požadavek blond ženy z řad diváků o to,

aby  v  zápise  zaznělo,  že  diskuze  byla  ukončena,  před  vyslechnutím všech  diváků  nebo  dle  zvukového

záznamu ze zasedání ZM.

Hlasování

Pro: 2 Proti: 10 Zdrželo se: 4 Nehlasovalo: 2

Usnesení: Nevzniklo

Jmenovité hlasování

Návrh 1

Ing.  Josef  Křemen  -  Pro,  Ing.  Hana  Křemenová  -  Pro,  Mgr.  Martin  Charvát  -  Proti,  Jan  Charvát  -

Nehlasoval,  Jiří  Kučera  -  Nepřítomen,  Ing.  Jiří  Hlinka  -  Proti,  Miloš  Fuchs,  DiS.  -  Zdržel  se,  Vilém

Macháček - Proti, Ing. Jiří Macháček - Proti, Michal Šimánek - Proti, MUDr. Eliška Humlová - Nepřítomen,

Ing.  Jiří  Král  -  Zdržel  se,  Mgr.  Jiří  Linda  -  Proti,  Michal  Zenk  -  Nehlasoval,  Mgr.  Luboš  Čapek  -

Nepřítomen, Michaela Formánková - Proti, Josef Müller - Proti, Jiří Sirotek - Proti, Mgr. Jan Sklepník -

Zdržel se, Ing. Lenka Říhová - Zdržel se, Bc. Bohumil Nohejl - Proti

6. Diskuze

░░░░ ░░░░ ░░ - Předáni starostovi města Ing. Macháčkovi stížnost na zastupitelku Ing. Křemenovou.

Mgr. Linda - Co to je pane starosto?

Ing. Macháček - Přednesl stížnost na zastupitelku Ing. Křemenovou.

Ing. Křemenová - Toho podám první, lež jak prase. Podala jsem si na úřad žádost podle zákona 106, kde

jsem žádala o informace zda plní paní ░░░░ ░ funkci speciálního pedagoga pro město, za kolik, podle jaké

smlouvy. Odpovězeno mi bylo, že úřad nemá k dispozici. Několik dni na zpět jsem se obrátila přímo na

starostu,  který informaci prezentoval v zářijových ON. Odpovězeno mi bylo že zdarma. Tím to pro mě

skončilo. Psala jsem panu Čapkovi, jestli o tom ví, ten mi sdělil, že o tom nic nevěděl a dozvěděl se to stejně

jako já v Oseckých novin, konzultovali jen ve školkách, protože specialistu na logopedii škola má a závažné

případy se řeší přes další specialisty. To je všechno, co jsem si jako zastupitelka vyžadovala. Je to napadení

mojí osoby, je to lež. Ať doloží, kde jsem se na to a koho ptala. Zvážím předání právnímu zástupci. Před

poutí se vehementně zajímala, jak já osobně zajistím nařízení covid, Tak jsem jí jasně napsala, že tohle je v

pravomoci úřadu. Nevím, proč si vybrala zrovna mě. Když do vyhledávače na internetu zadáte spisovatelka



p.Černucká, vyjedou vám její fotky, jejích dětí, manžela. Co dělá, čím se zabývá. Číslo účtu jsem nenašla.

Mgr. Linda - Takže jsi paní lustrovala na internetu?

Mgr. Sklepník - Jak pokračujete s Rozpočtem města Osek na příští rok?

Ing. Říhová - Jsou zapracovány požadavky?

Ing. Macháček- Jsme v přípravné fázi, bude teprve probíhat jednání. Pošlu harmonograf jednání.

7. Závěr

Starosta poděkoval za účast a ukončil jednání zastupitelstva v 17:55.

Ing. Jiří Hlinka

Místostarosta

Ing. Jiří Macháček

Starosta

Zapisovatelé:

Helena Řezáčová, DiS.

Zapisovatelka

Ověřovatelé:

Miloš Fuchs, DiS.

Člen zastupitelstva

Macháček Vilém

Člen zastupitelstva


